
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 825
Ministeren tilkendegav på samrådet den 30. september 2022, at han var villig til at tale 
om løsninger i forhold til fitness, når man havde klarhed over omfanget. Vil ministeren 
tilkendegive, om det samme gælder for moms på investeringsforeningerne? Altså når 
det juridiske grundlag er klart, og omfanget af stramningen er endelig klarlagt, så er 
ministeren villig til at se på, at merprovenuet tilbageføres, så det bliver provenuneutralt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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